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Protokół Nr XVII/2021 

z sesji Rady Gminy Żyrzyn 

odbytej w dniu 28 czerwca 2021 roku. 

 
Sesja Rady Gminy Żyrzyn rozpoczęła się o godz. 14 30 i trwała do godz. 1530. Obrady 

odbywały się w budynku Szkoły Podstawowej w Żyrzynie.  

 

Radni obecni na sesji: 

 

1. Jarosław Osiak 

2. Grzegorz Strzałkowski 

3. Teresa Gruda 

4. Krystian Lendas    

5. Leszek Kozak 

6. Jan Trybuła 

7. Zbigniew Kozdrój 

8. Krzysztof Turski 

9. Tadeusz Stachyra 

10. Marcin Barański 

11. Tomasz Guz 

12. Zbigniew Matraszek 

13. Adam Chachaj 

14. Andrzej Potyra  

15. Sebastian Walaszek  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Pan Andrzej Bujek   - Wójt Gminy Żyrzyn 

2. Pan Marcin Sulej    - Zastępca Wójta Gminy Żyrzyn 

3. Pani Małgorzata Wolska- Król - Skarbnik Gminy Żyrzyn 

4. Pan Tomasz Stolat   - Radca Prawny  

 

Sołtysi obecni na sesji: 

 

1. Sylwester Kozak 

2. Wioletta Grobel 

3. Grażyna Lisowska  

4. Stefan Wiśniewski  

5. Dorota Kwit 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja z działań Wójta podejmowanych między sesjami. 

5. Informacja Wójta o realizacji interpelacji, zapytań i wniosków radnych złożonych 

między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Żyrzyn na 2021 rok.  

- wprowadzenie do tematu Wójta Gminy Żyrzyn, 
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- opinia Komisji Budżetowej, Bziałalności Gospodarczej i Mienia Komunalnego,  

- dyskusja i podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.  

- wprowadzenie do tematu Wójta Gminy Żyrzyn. 

- dyskusja i podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Puławskiemu  

- wprowadzenie do tematu Wójta Gminy Żyrzyn, 

- opinia Komisji Budżetowej, Działalności Gospodarczej i Mienia Komunalnego, 

- dyskusja i podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości położonej 

w Borysowie. 

- wprowadzenie do tematu Wójta Gminy Żyrzyn, 

- opinia Komisji Budżetowej, Działalności Gospodarczej i Mienia Komunalnego, 

- dyskusja i podjęcie uchwały. 

10. Sprawy różne i zamkniecie sesji. 

 

 

Ad.1 

 

Przewodnicząca Pani Teresa Gruda otworzyła XVII sesję Rady Gminy Żyrzyn. Powitała 

wszystkich obecnych na sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że na stan 15 radnych 

obecnych jest 15 radnych, co stanowi wymagane quorum do podejmowania uchwał.  

 

Ad. 2 

 

Przewodnicząca Pani Teresa Gruda przypomniała, że porządek obrad został 

przedstawiony w zaproszeniach na sesję.  

 

Wójt Pan Andrzej Bujek- poprosił o rozszerzenie porządku obrad o: 

 

• punkt 9 w brzmieniu: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę 

nieruchomości położonej w Borysowie, 

 

Więcej wniosków o zmianę porządku obrad nie było. 

 

Porządek obrad wraz ze zmianami został przyjęty w głosowaniu jawnym, jednomyślnie tj.: 

 

• „za” – 15 (M. Barański, A. Chachaj, T. Gruda, T. Guz, L. Kozak, Z. Kozdrój, K. Lendas, 

Z. Matraszek, J. Osiak, T. Stachyra, G. Strzałkowski, K. Turski, J. Trybuła, S. Walaszek, 

A. Potyra) 

• „przeciw” – 0 

• „wstrzymał się” – 0 

 

Ad. 3 

 

Przewodnicząca Pani Teresa Gruda stwierdziła, że protokół z ostatniej sesji został 

sporządzony, zapoznała się z nim, podpisała nie wnosząc uwag i zawnioskowała o przyjęcie 

protokołu bez odczytywania. 

 

Innych wniosków nie było. 



3 
 

 

Protokół  bez odczytywania został przyjęty w głosowaniu jawnym, jednomyślnie, tj.: 

 

• „za” – 15 (M. Barański, A. Chachaj, T. Gruda, T. Guz, L. Kozak, Z. Kozdrój, K. Lendas, 

Z. Matraszek, J. Osiak, T. Stachyra, G. Strzałkowski, K. Turski, J. Trybuła, S. Walaszek, 

A. Potyra). 

• „przeciw” – 0 

• „wstrzymał się” – 0 

 

Ad. 4 

 

Pan Wójt Andrzej Bujek, przedłożył informację z działań Wójta podejmowanych między 

sesjami od 19 maja 2021 r. do 28 czerwca 2021 r.                                        

 

Treść informacji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5 

 

Pan Wójt poinformował, że w tym okresie nie złożono żadnych  interpelacji, zapytań i 

wniosków do Wójta Gminy.   

 

Ad. 6 

 

Wprowadzenia do tematu w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Żyrzyn na 2021 rok 

dokonała Skarbnik Gminy Żyrzyn Pani Małgorzata Wolska- Król. Poinformowała, że 

zmiany, które wprowadza się do uchwały budżetowej dotyczą zmniejszenia planowanych 

dochodów o kwotę 1.164.516,46 zł oraz planowanych wydatków o kwotę 1.747.223,99 zł. 

Ponadto kwota planowanego deficytu określa się w wysokości 3.271.909,47 zł. Zaznaczyła, że 

źródłem pokrycia deficytu będą środki z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych w kwocie 

885.798,11, z wolnych środków w kwocie 9.673,82 zł oraz z niewykorzystanych środków na 

rachunku budżetu, wynikających z dochód i wydatków w kwocie 2.376.437,54 zł. Zmiany 

zostały wskazane w załącznikach od 1- 6 do omawianego projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej, Działalności Gospodarczej i Mienia Komunalnego 

Pan Krzysztof Turski odczytał pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały. 

Treść opinii stanowi załącznik do protokołu. 

Uwag do projektu uchwały nie było. 

Uchwała Nr XVII/145/2021 Rady Gminy Żyrzyn z dnia 28 czerwca 2021 roku w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Żyrzyn na 2021 rok została podjęta w głosowaniu 

jawnym, jednomyślnie tj.; 

 

• „za” – 15 (M. Barański, A. Chachaj, T. Gruda, T. Guz, L. Kozak, Z. Kozdrój, K. Lendas, 

Z. Matraszek, J. Osiak, T. Stachyra, G. Strzałkowski, K. Turski, J. Trybuła, S. Walaszek, 

A. Potyra). 

• „przeciw” – 0 

• „wstrzymał się” – 0 

 

Treść uchwały sanowi załącznik do protokołu. 
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Ad.7 

 

Punkt 10 porządku obrad w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej omówił Pan 

Wójt Andrzej Bujek. Poinformował, że w związku ze zmianą Uchwały Budżetowej Gminy 

Żyrzyn należy zmienić i dostosować WPF do stanu faktycznego po stronie dochodów i 

wydatków. Poinformował, że w uchwale ulega zmianie załącznik 1 WPF. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było.  

   

Uchwała Nr XVII/146/2021 Rady Gminy Żyrzyn z dnia 28 czerwca 2021 roku w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej została podjęta w głosowaniu jawnym, jednomyślnie tj.; 

 

• „za” – 15 (M. Barański, A. Chachaj, T. Gruda, T. Guz, L. Kozak, Z. Kozdrój, K. Lendas, 

Z. Matraszek, J. Osiak, T. Stachyra, G. Strzałkowski, K. Turski, J. Trybuła, S. Walaszek, 

A. Potyra). 

•  „przeciw” – 0 

• „wstrzymał się” – 0 

 

Treść uchwały sanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8 

 

Wprowadzenia do tematu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Puławskiemu 

dokonał Pan Wójt Andrzej Bujek. Poinformował, że udziela się pomocy finansowej w 

wysokości 405 166 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2511L w miejscowości Żerdź”. Są to pieniądze pokrywające w 50 % koszt 

przebudowy tej drogi, z wykonaniem chodnika i wjazdów do posesji bez kanału z nadzorem 

inwestorskim. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej, Działalności Gospodarczej i Mienia Komunalnego 

Pan Krzysztof Turski odczytał pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały. 

Treść opinii stanowi załącznik do protokołu. 

Uwag do projektu uchwały nie było. 

Uchwała Nr XVII/147/2021 Rady Gminy Żyrzyn z dnia 28 czerwca 2021 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Puławskiemu została podjęta w głosowaniu 

jawnym, jednomyślnie tj.; 

 

• „za” – 15 (M. Barański, A. Chachaj, T. Gruda, T. Guz, L. Kozak, Z. Kozdrój, K. Lendas, 

Z. Matraszek, J. Osiak, T. Stachyra, G. Strzałkowski, K. Turski, J. Trybuła, S. Walaszek, 

A. Potyra). 

•  „przeciw” – 0 

• „wstrzymał się” – 0 

 

Treść uchwały sanowi załącznik do protokołu 
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Ad. 9 

 

Wprowadzenia do tematu w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości położonej 

w Borysowie dokonał Pan Wójt Gminy Żyrzyn. Poinformował, że Przedsiębiorca pod nazwą 

Frontem zwrócił się z wnioskiem o przedłużenie terminu najmu umowy dzierżawy w części  

działki nr 390/2 (plac po bazie SKR-u) położonej w  Borysowie na okres 20 lat. Firma Frontem 

na tym placu chce pobudować magazyn (30 x 5m) z profili stalowych i płyty warstwowej dla 

potrzeb swojej działalności. Poinformował, że temat był dyskutowany na posiedzeniu Komisji 

Budżetowej, Działalności Gospodarczej i Mienia Komunalnego. Podczas dyskusji Pan Potyra 

złożył wniosek, aby nieruchomość wydzierżawić na okres 15 lat, co spowoduje iż obydwie 

umowy dzierżawy tej samej działki (w części Pana Grzegorza Kuźlika) zakończą się w jednym 

czasie. Pan Wójt przychylił się do powyższego wniosku.   

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej, Działalności Gospodarczej i Mienia Komunalnego 

Pan Krzysztof Turski odczytał pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały.  

Treść opinii stanowi załącznik do protokołu. 

Uwag do projektu uchwały nie było. 

Uchwała Nr XVII/148/2021 Rady Gminy Żyrzyn z dnia 28 czerwca 2028 roku w sprawie 

wyrażenia gody na dzierżawę nieruchomości położonej w Borysowie została podjęta w 

głosowaniu jawnym, jednomyślnie tj.; 

 

• „za” – 15 ((M. Barański, A. Chachaj, T. Gruda, T. Guz, L. Kozak, Z. Kozdrój, K. Lendas, 

Z. Matraszek, J. Osiak, T. Stachyra, G. Strzałkowski, K. Turski, J. Trybuła, S. Walaszek, 

A. Potyra). 

• „przeciw” – 0 

• „wstrzymał się” – 0 

 

Treść uchwały sanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10 

W sprawach różnych radny Pan Jarosław Osiak zaprosił na uroczystą mszę świętą, która 

odbędzie się 11 lipca br. przy pomniku w Bałtowie, z okazji 78 rocznicy pacyfikacji Bałtowa.  

Poinformował, że po mszy przed budynkiem dawnej szkoły zostanie odsłonięta tablica 

pamiątkowa wielkiemu patriocie walczącemu o wolność naszej ojczyzny w 1918 roku 

Szczepanowi Górze.   

Ponadto Radny poprosił o usuniecie drzewa- topoli, które rośnie przy drodze powiatowej w 

Bałtowie i stwarza zagrożenie życia uczestnikom ruchu. 

 

Radny Pan Krzysztof Turski- zapytał, czy będą otwarte świetlice wiejskie, aby dzieci mogły  

z nich korzystać w okresie wakacyjnym.  Radny zapytał kiedy będzie oficjalne otwarcie 

nowego palcu zabaw w Woli Osińskiej.  

 

Radny Pan Grzegorz Strzałkowski- poprosił o wykoszenie poboczy przy skrzyżowaniach na 

terenie naszej gminy. 

 

Radny Pan Jan Trybuła-  podziękował, za wykonanie drogi asfaltowej z miejscowości Wola 
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Osińska do ul. Plebańskiej w Żyrzynie. 

 

Radna Pani Teresa Gruda-  poprosiła o zwrócenie się z wnioskiem do Powiatowego Zarządu 

Dróg z prośbą o wykoszenie poboczy i rowów przy drodze powiatowej na odcinku Zagrody- 

Kotliny. 

 

Radny Pan Krystian Lendas-  poprosił o obkoszenie poboczy przy bardzo wąskiej drodze na 

odcinku Cezaryn- Kolonia Kośmin. 

 

Radny Pan Zbigniew Matraszek- zapytał kiedy nastąpi odbiór złożonego eternitu.  

 

Sołtys wsi Żerdź Pani Dorota Kwit- podziękowała radnym i Panom Wójtom o podjęciu 

decyzji w sprawie budowy drogi powiatowej w Żerdzi. Pani sołtys poprosiła o usprawnienie 

komunikacji miejskiej na linii Żerdź- Puławy. 

 

Radny Pan Krzysztof Turski- podziękował za pobudowanie drogi gminnej Wola Osińska- 

Żyrzyn 

 

Zastępca Wójta Pan Marcin Sulej- poinformował, że:  

• sprawa dotycząca wycięcia topoli, która rośnie przy drodze powiatowej w Bałtowie i 

stwarza zagrożenie bezpieczeństwa uczestnikom ruchu zostanie zgłoszona do 

Powiatowego Zarządu Dróg w Puławach.  

• obkoszenie poboczy dróg gminnych nastąpi pod koniec tego tygodnia, natomiast 

pobocza dróg powiatowych zostały oczyszczone w ostatnim czasie. 

• sprawą dotyczącą zabrania eternitu złożonego z posesji mieszkańców zajmuje się 

Urząd Marszałkowski, a gmina tylko pośredniczy przy zbieraniu wniosków. Na dzień 

dzisiejszy gmina nie posiada informacji o dacie odbioru eternitu. 

 

Wójt Gminy Pan Andrzej Bujek- poinformował, że w sprawie komunikacji publicznej cały 

czas trwają dyskusje z MZK Puławy. Przypominał, że komunikacja miejska w naszej gminie 

oprócz Żyrzyna i Zagród stanowi bardzo duży problem. Utrudniony dojazd do Puław mają 

dzieci z miejscowości Bałtów, Borysów z Woli Osińskiej i z Żerdzi. Nowy rozkład jazdy MZK 

Puławy będzie obowiązywać od 1 września br. Jeżeli rozkłady jazdy zaproponowane przez 

MZK Puławy nie będą satysfakcjonujące dla mieszkańców Osin, Woli Osińskiej, Bałtowa, 

Borysowa i Żerdzi wówczas zostaną przeprowadzane rozmowy z PKS Ryki o uruchomieniu 

dodatkowej linii, która skomunikuje nam te miejscowości. Wójt poinformował, że powstał 

zamysł by powstała tzw. baza przesiadkowa przy rondzie w Żyrzynie, z której byłaby 

możliwość skorzystania z linii autobusowej Żyrzyn- Puławy. Do tej bazy byłaby dowożona 

m.in. młodzież z sąsiednich wiosek, która uczęszcza do szkół ponadpodstawowych, a tym 

samym stworzylibyśmy  alternatywę  dojechania z Żyrzyna do innych miejscowości.  

W spawie otwarcia świetlicy wiejskiej w Woli Osińskiej, Pan Wójt poinformował, że zostanie 

otworzona z chwilą wyrażenia woli i podpisania stosownej umowy z osobą, która będzie  

prowadziła zajęcia świetlicowe w tym obiekcie. Pan Wójt poinformował, że Pani Aleksandra 

Kotowska wygrała konkurs na Dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Puławach i od 1 

września kończy współpracę z Gminą Żyrzyn, a Pani Dyrektor Biblioteki w Żyrzynie będzie 

poszukiwała pracownika do kontynuowania tego typu działalność.  

 

Pan Wójt poinformował, że Gmina Żyrzyn dostała środki na promocję szczepień przeciw 

COVID-19. Promocja będzie odbywała się na imprezach, które odbędą się przy Amfiteatrze w 

Żyrzynie m.in.: 30 lipca 2021 r. na VIII Motozłaz Mistrzostw Polski Pojazdów Zabytkowych 
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w kategorii Motocykle, 15 sierpnia 2021r na dożynkach gminnych oraz 17 września 2021 r. na 

X Edycji Międzynarodowego Festiwalu Orkiestr Dętych, który będzie połączony z oficjalnym 

otwarciem budynku Domu Pomocy Społecznej w Żyrzynie.    

 

 

Wobec wyczerpania się tematów Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Gruda 

podziękowała  za udział w sesji i o godzinie 1530 zamknęła XVII sesję Rady Gminy Żyrzyn. 

 

 

Protokół opracowała:      Zatwierdziła: 

Agata Szymanek      Teresa Gruda 

 

 


